

Opgelet! Aan de werknemers van minimum 18 jaar oud wordt een **interprofessioneel** vastgesteld gemiddeld minimummaandinkomen gewaarborgd. Dit wil zeggen dat u moet nagaan of de som van de twaalf maandlonen die een werknemer gedurende een jaar ontvangen heeft, vermeerderd met de toegekende voordelen, maar met uitsluiting van het dubbel vakantiegeld en de lonen uitbetaald voor het presteren van overuren, op zijn minst gelijk is aan de som van de twaalf maandlonen van het gemiddeld minimummaandinkomen.

Werknemers met een vast contract

0 maand	Anciënn. na 6 maanden	1 jaar
2.035,17	2.086,75	2.145,07

Studenten

Leeftijd	%	0 maand	Anciënn. na 6 maanden	1 jaar
16 jaar	70	1.424,62	1.460,73	1.501,55
17 jaar	76	1.546,73	1.585,93	1.630,25
18 jaar	82	1.668,84	1.711,14	1.758,96
19 jaar	88	1.790,95	1.836,34	1.887,66
20 jaar	94	1.913,06	1.961,55	2.016,37
21 jaar	100	2.035,17	2.086,75	2.145,07
22 jaar	100			2.145,07

OPGELET: Deze bedragen zijn **geen minimumlonen**. Het gemiddeld maandelijks inkomen van uw bediende moet minstens een bepaald bedrag bereiken en indien dit bedrag niet bereikt wordt dient u, t.g.v. de betaling van de eindejaarspremie, te regulariseren. U dient dus na te gaan of de som van de twaalf maandwedden die uw bediende genoot in het kalenderjaar, verhoogd met de eindejaarspremie en eventuele andere voordelen, minstens gelijk is aan de som van de twaalf bedragen van het gemiddeld minimum maandinkomen.

Wij verwijzen u naar onze sectorale documentatie Hfdst. 0403 en Hfdst. 0404.